



تعيم
GACA Circular

To: All Airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including private aviation.

إلى: شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص

Subject:

Lifting the suspension of a direct arrival to The Kingdom of Saudi Arabia for passengers coming from the Republic of Lebanon.

رفع تعليق القدوم المباشر إلى المملكة العربية السعودية للمسافرين القادمين من جمهورية لبنان.

Reference:

- 1- Article 23 of the Civil Aviation Act.
- 2- GACA Circular No. (4/42595) dated 28/01/2021.

١. المادة (٢٣) من نظام الطيران المدني.
٢. تعليمي الهيئة العامة للطيران المدني رقم (٤٤٢٥٩٥) وتاريخ ١٤٤٢/٦/١٥هـ.

Instructions:

1. All Airlines are allowed to transport passengers coming to the Kingdom from the Republic of Lebanon, without the need to spend (14) days outside the Republic of Lebanon, to facilitate the arrival of pilgrims and Umrah visitors.
2. Failure to comply with circular issued by GACA is an explicit valuation of government orders and legal procedures will be applied and will be held responsible.

١. يسمح لجميع الناقلات بنقل المسافرين القادمين إلى المملكة من الجمهورية اللبنانية، دون الحاجة إلى قضاء مدة (١٤) يوم خارج الجمهورية اللبنانية، وذلك لتسهيل قدوم الحجاج والمعتمرين.
٢. إن عدم الالتزام بالتعاميم التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية وسيتم اتخاذ الإجراءات النظامية بحق المخالف وتحمبله المسؤلية المترتبة على ذلك.

Attachment(s): Nil

المرفقات: لا يوجد

نائب الرئيس التنفيذي للسياسات الاقتصادية والتعاون الدولي
Executive Vice President of Economic Policies and International Cooperation

